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Protokollside 30 

 
Protokoll for 

Kretsstyretmøte nr.7 2016 
21.sep 2016 

Idrettens Hus 
 

 
 

Sak 57/16: Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sak 58/16: Godkjenning av protokoll nr 6 2016 
Sak 59/16: Handlingsplanen 2016-2018 
Sak 60/16: VAIs 100 års jubileum – hvordan skal jubileet markeres? 
Sak 61/16: Historiebokkomiteen – status i arbeidet 
Sak 62/16: Bruk av det norske flagg – uttalelse til Idrettsstyret 
Sak 63/16: Uttalelse til utvidelse av Sandripheia Fritidspark 

O-sak A: Klubber/lag 

 O-sak B: Rapportering – en kort status/ info på ansvarsområdet til styremedlem 
O-sak C: Nye idretter i NIF siden 2012 

-   Standup Padling, bølgesurf og kiting – Norges Seilforbund 

-  Mounted Games – Norges Rytterforbund 

-  Futsal – Norges Fotballforbund 

-  Padeltennis – Norges Tennisforbund 

- Terrengtri – Norges Triatlonforbund 

O-sak D: Svar til NIF på høring på utkast til søknad om spillemidler  2017 
O-sak E: Program IK-leder møtet i Kirkenes 23-25. sep – se vedlegg 
O-sak F: Søknad til Kristiansand kommune om tilskudd til bok-/filmprosjektet 
O-sak G: Oversikt nomineringskategorier til vår idrettsgalla – se vedlegg 
O-sak H: Oversikt – NIFs administrative utvalg – se vedlegg 
 
O-sak I : Representasjon, andre møter, egne arrangementer 
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Tilstede: John Stensland, Marianne Kolbeinsvik, Ragnar Wivestad, Margrethe Noraas, Nina 
Sunnås Helge Henriksen, Hilde Furuborg, Marianne Fredbo  
Forfall: Margrethe Noraas, Leif Johannessen 
Tilstede fra administrasjonen: Terje Larsen 
 
Per Ivar Bristøl; Åse Karin Wigemyr, Ann Kristin Eide og Anne Lise Lassen var tilstede og 
orienterte om status på sine fagområder i sak 59. Tore Løvland var tilstede i sak 60/16, og 
gav status på årets Idrettsgalla. 
 
 
Møtet var vedtaksføre. 
 
 
Saker til vedtak: 
 
Sak 57/16:Godkjenning av innkalling og saksliste  

 
Vedtak 
Styret godkjenner innkalling og saksliste. 

Sak 58/16:Godkjenning av protokoll nr.6 2016 

Vedtak 

Styret godkjenner protokoll nr.6 2016 fra styremøte 22.august 2016 

O-sak A:Klubber/lag 

 Nye idrettslag:  
 Bedriftsidrettslag: 

O-sak B: Rapportering – en kort status/ info på ansvarsområdet til styremedlem 
 Status meldt på styremøte 21.sep 2016 

Navn Særkrets Idrettsråd Status 

John Stensland Friidrett -  
Basketball – hatt møte 

Mandal – hatt møte 
Søgne – avtalt møte 

Ingen endringer meldt 

Nina Sunnås Dans -  
Bedrift - ok 
Bowling - ok 

Åseral - kontaktet 
Songdalen - kontaktet 
 

 

Helge Henriksen Ryttersport - ok 
Fotball -ok 
Historiekomiteen - ok 

Kristiansand-kontaktet 
Vennesla - kontaktet 

 

Marianne Fredbo Volleyball -ok 
Svømming - ok 
Bordtennis -  

Lyngdal - kontaktet 
Farsund – ny 
mailadresse 
 

 

Marianne Kolbeinsvik Orientering 
Bueskyting 

Lindesnes 
Audnedal 

 

Hilde Furuborg Ski - ok  
Bandy - ok 
Skiskyting - ok 

Marnardal - kontaktet 
Hægebostad - kontaktet 
 

 

Ragnar Wivestad Gym&Turn - ok 
Håndball - ok 
Historiekomiteen – ok 
Prosjektgruppe OLT 
Sør 

  

Margrethe Noraas Golfklubbene (6) 
Seiling - ok 

Kvinesdal - kontaktet  

Leif Johannessen Tennis -  
Badminton - 
Skyting - ok 

Flekkefjord 
Sirdal 
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O-sak C: Nye idretter i NIF siden 2012 

-   Standup Padling, bølgesurf og kiting – Norges Seilforbund 

-  Mounted Games – Norges Rytterforbund 

-  Futsal – Norges Fotballforbund 

-  Padeltennis – Norges Tennisforbund 

- Terrengtri – Norges Triatlonforbund 

O-sak D: Svar til NIF på høring på utkast til søknad om spillemidler  2017 
O-sak E: Program IK-leder møtet i Kirkenes 23-25. september 
O-sak F: Søknad til Kristiansand kommune om tilskudd til bok-/filmprosjektet 
O-sak G: Oversikt nomineringskategorier til vår idrettsgalla 
O-sak H: Oversikt – NIFs administrative utvalg 
 
O-sak I : Representasjon 
 

3.9  Lista IL 100 år     Wivestad 
Andre møter: 

23.8  Møte Idrettsgalla – Sør Amfi   Larsen 
31.8  Fylkeskommunens spillemiddelseminar Larsen 
1.9  Introduksjonskurs NIF via skype  Larsen,Bristøl,Wigemyr, 
        Eide 
22.6  Skypemøte – IKT info nye IKT løsninger Bristøl,Eide 
23.6  Møte med fylkeskommunen – tilskudds- 

ordninger til flyktninger   Larsen,Eide 
25.8                Møte ang. funksjonshemmede – Brit Fossli Wigemyr 

 30.8   Skypemøte ang. Flyktningefondet.   Eide, Bristøl 
30. 8   Skypemøte for kontaktpersoner til Yngre  

Lederutdanning.     Eide, Wigemyr 
30.8        Skypmøte NIF – yngre lederutdanning Wigemyr 
31.8                Møte Mads Motrøen    Wigemyr,Eide 
1.9                  Skypmøte NIF     Wigemyr 
1.9   Skypemøte Innføring i NIFs organisasjon.  Larsen, Bristøl, Eide, myr
        Wigemyr 
5.9   Møte i Historiebokkomiteen   Wivestad,Henriksen,Fjeld 
       Andersen,Sandvand, 
       Justvik 
7.9   Møte med Røde Kors ang. TV-aksjonen.  Larsen 
7.9 Møte med Tor Løvland ang 100 års jub Larsen 
8.9 Møte med kulturdirektøren Kr.sand kom. Larsen,Wivestad,Justvik, 
 100 års jubileet    Sandvand 
8.9   Skypemøte oppfølging av Flyktningefondet Bristøl, Eide 
12.9 Workshop Kr.sand kommune  Larsen 
12.9 Kunnskapsturneen Idrett og alkohol  Larsen 
12.9  Skypemøte Kurslærerkurs i KlubbAdmin Eide 
12.9   Klubbesøk Øvrebø IL    Bristøl, Eide 
14.9  Fagmøte i NIF  - klubbutvikling  Wigemyr 
15.9   Skypemøte Miniseminar: ungdomsidrett. Eide 
16.9 Møte med City Changers   Larsen 
20.9 :  Skypemøte Status for Brønnøysund vs.  

SportsAdmin     Larsen,Bristøl,Eide, 
       Wigemyr 

21.9   Skypemøte Status IKT-løsninger i idretten Larsen, Bristøl, Eide,  
        Wigemyr 
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Egne arrangementer: 

5.9  Personalsamling Rosfjord Strandhotell Larsen,Bristøl,Wigemyr, 
        Eide 
6.9  Daglig leder seminar Rosfjord Strandhotell Larsen,Bristøl,Wigemyr, 
        Eide 

 
Saker til vedtak  
 
Sak 59/16: Handlingsplanen 2016-2018 

  
 Styret fikk en orientering og status på fagområdene til den enkelte i administrasjonen. 

Videre fikk styret presentert et forslag på hvordan det kan rapporteres på ift 
målsettingene i handlingsplanen 2016-2018. Rapportering til styret ift målsettinger i 
handlingsplanen vil bli presentert styret hvert kvartal. 

 Del 2 av saken – styremedlemmenes målsettinger innen sitt fokus/ansvarsområde 
utsettes til neste styremøte.  

 
 Vedtak 
 Resterende del av saken utsettes til neste styremøte 

 
Sak 60/16: VAI`s 100 års jubileum – hvordan skal jubileet markeres?  

Styret diskuterte hvordan jubileet kan markeres med utgangspunkt i følgende 
spørsmål: 
Skal vi ha flere arrangementer gjennom jubileumsåret?  
Skal vi markere jubileet andre steder i fylket? 
Hva slags arrangement (er) skal vi i så fall gjennomføre? 
Hvordan kan vi markere jubileet ifb med idrettsgallaen på dagtid? 
Skal vi engasjere organisasjonsleddene, eventuelt hvordan?  
Når/ hvordan skal boka og filmen lanseres? 
 
Oppsummert kom følgende momenter/ forslag opp i styremøte: 
- Gjennomføre 2 arrangementer – et i østfylket, et i vestfylket 
- Et arrangement i hver kommune 
- En markering i et idrettsarrangement¨ 
- Et hovedarrangement 
- Boklansering 24.april 
- Stafett gjennom fylket m/innkomst og markering på torvet i Kristiansand 
- Pengegave til et formål 
 
Vedtak 
Saken diskuteres videre på neste styremøte. 

 
Sak 61/16: Historiebokkomiteen – status i arbeidet 
 Leder av komiteen Ragnar Wivestad orienterte om status. 

Gjennomlesing av manus (Margrethe, Hilde, Marianne K) planlegges å kan starte i 
slutten av oktober. 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringen til etteretning. 
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SAK 62/16: UTTALELSE TIL IDRETTSSTYRET 
BRUK AV DET NORSKE FLAGG AV UTØVERE VED FEIRING I 
IDRETTSARRANGEMENTER NASJONALT OG INTERNASJONALT 

Vedtak 
Styret oversender Idrettsstyret følgende uttalelse i saken: 
 
Vest-Agder idrettskrets har over tid registrert at enkelte av våre fremste utøvere bruker det 
norske flagg på en respektløs måte ifb med feiring etter målpassering og i medalje-
seremonier. 
For mange har flagget en stor symbolverdi, som gir nasjonalfølelse, samhold og stolthet. 
Våre fremste utøvere er viktige forbilder og ambassadører for norske verdier og holdninger.  
 
Hvordan flagget behandles i mesterskap av norske utøvere, handler også om idrettens 
verdier og hvordan disse utøves, forvaltes og synliggjøres. 
 
Det er grunnleggende regler for hvordan flagget skal behandles. Det viktigste er at flagget 
behandles med respekt og aldri berører bakken.  
 
Idrettsstyret anmodes om å sette denne utfordringen på dagsorden. Særforbund og OLT bør 
oppfordres til å gi utøvere nødvendig opplæring og innsikt i hvordan det norske flagg skal 
forvaltes i mesterskap. 
 
Sak 63/16: UTTALELSE TIL UTVIDELSER AV SANDRIPHEIA FRITIDSPARK 
Vedtak 
Styret i Vest-Agder idrettskrets behandlet saken i styremøte 21.september. Styret gir 
følgende uttalelse til de foreliggende planer: 
 
Vest-Agder idrettskrets (VAI) er av Øvrebø IL forelagt planer for bygging av skiskytterstadion 
med 30 skiver, ny langrennstadion og utvidelser av løypenettet i Sandripheia Fritidspark. 
Idrettskretsen er anmodet om å gi en uttalelse på de foreliggende planer: 
 
Anleggsutvikling er et av VAIs viktigste idrettspolitiske oppgave. I Handlingsplanen 2016-
2018 er anleggsutvikling et av hovedområdene som skal prioriteres i perioden. I 
handlingsplanen understrekes betydningen av å prioritere smarte, effektive idrettsanlegg og 
mangfoldperspektivet. Det er nettopp det Sandripheia Fritidspark utvikles til. 
 
VAI ser positivt på at det planlegges etablering av denne type anlegg i Sandripheia 
Fritidspark. Gode anlegg er en forutsetning for utviklingen av breddeidretten, samt at vil bidra 
til rekruttering av morgensdagens toppidrettsutøvere i Agder. 
 
VAI har over flere år vært en forkjemper for etablering og utvikling av interkommunale 
idrettsanlegg. Fylkeskommunens regionalplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 
understreker på side 22, at større idrettsanlegg av denne typen bør være interkommunale. 
 
VAI støtter de foreliggende planer for bygging av skiskytter- og langrennstadion, samt 
utvidelse av løypenettet i Sandripheia Fritidspark 
 
Styremøtet ble avsluttet kl 1955. 
 
Terje Larsen (s) 
Organisasjonssjef 
Referent 


